
1 κτήτορας + 1 1 κτήτορας+ πολλά 

    Αρσ.        Θηλ. *  

mon         ma mes 

ton            ta tes 

son            sa ses 

================ ================ 

πολλοί κτήτορες + 1 πολλοί κτήτορες+ πολλά 

  

notre nos 

votre vos 

leur leurs 
 

* όταν η επόμενη λέξη είναι μεν θηλυκού γένους αλλά ξεκινάει από φωνήεν, τότε 

χρησιμοποιούμε τα αντίστοιχα του αρσενικού, δηλαδή τα : mon / ton / son 

π.χ. mon amie (και ΟΧΙ ma amie, παρόλο που η λέξη είναι θηλυκού γένους) 

 

Υ.Γ. στη στήλη 1 που χωρίζουμε τα κτητικά επίθετα σε ΑΡΣΕΝΙΚΟ και ΘΗΛΥΚΟ, μας ενδιαφέρει 

αν αυτό που έχει ο κτήτορας είναι αρσενικό ή θηλυκό και όχι το γένος του κτήτορα. 

π.χ. mon père αλλά ma mère 


